
Referat Generalforsamling Grundejerforeningen Skovshoved d.11.6.2017. 

Fremmødt 34 parceller. 

76-91-71-36-22-30-13-20-78-19-56-27-25-73-67-42-75-111-58-54-101-70-86-40-93-65-77-97-99-37-84-82-

39-95.  

1. Dirigent; Ulla Dahlsgaard. Konstaterede at indkaldelsen var poststemplet to dage for sent, og spurgte 

derfor om der var nogle indvendinger til dette. Et medlem gjorde indsigelse, ligesom der var indkommet en 

indsigelse pr. mail. Dette adstedkom en afstemning om hvorvidt generalforsamlingen skulle gennemføres. 

Et flertal bestemte at generalforsamlingen skulle gennemføres og at generalforsamlingen var 

beslutningsdygtig. 

2. Formandsberetning:  Formanden orienterede om årets gang i foreningen. Han kunne berette at vi nu 

endelig havde fået påkørt den asfalt vi længe har talt om i foreningen. Han berettede også om forløbet med 

den pludselige opsatte bom, på stamvejen, samt om hvilke tiltag man fra bestyrelsens vegne havde 

iværksat. Han oplyste at sagen nu er overdraget til advokat og at denne har udfærdiget en stævning.  Til 

sidst lagde han op til at vi i år skal have en fælles arbejdsdag i foreningen.  Der efter blev beretningen 

enstemmigt godkendt. 

3. Regnskab: Fremlagt af kasserer og formand i fællesskab få spørgsmål stillet, disse blev redegjort for. 

Derefter blev regnskabet godkendt. 

4. Bestyrelsen fremlagde forslag om at næste regnskabsår vil forløbe over 11 mdr, således at det kan 

udsendes revideret til medlemmerne sammen med indkaldelsen til generalforsamling. 

Bestyrelsen har forhørt sig vedrørende pris på påkørsel af grus på grenvejene. Det vurderes pt. at behovet 

kontra pris, gør at forslaget ikke vedtages. 

Forslag om uændret kontingent vedtaget. 

5. Der var var indkommet flere forslag fra medlemmerne, flere var enslydende og blev derfor behandlet 

fælles. 

Forslag om at der etableres ny overgang ved nr. 37, for at skaffe adgang til Strandvejen på den måde. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

Forslag om lukning af vej 1 mod Søgaardsvej. Forslaget ikke vedtaget. 

Forslag om bedre orientering ved mail til medlemmerne. Bestyrelsen orienterede om at de har haft 

vanskeligt ved at lave gruppemails, men lover at se på problemet. 

6. Valg: Jens Skinbjerg og Preben Uldahl. Begge genvalgt.  

7. Valg af suppleanter: Valgt blev nr.56 Pia Falborg , og 91 Birgitte Jensen.  Pia Falborg er 1. suppleant og 

Birgitte Jensen er 2. supleant. 

8. Valg af revisor: Nr. Ulla Dalsgaard 

9. Valg af revisorsupleant:Nr. 27 Reinhard Gøsta. 



10. Nr. 91 Birgitte Jensen spurgte om der evt. kunne gives tilladelse til at låne fællesarealet til 

arrangementer. Nr. 56 Kim Falborg vil gerne lave hjemmeside til foreningen. Begge forslag blev billiget af 

bestyrelsen. 


